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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

28. januar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 207
Ministeren bedes oplyse, hvordan trafikselskaberne har valgt at udnytte 
rammen for prisstigninger, herunder hvor mange trafikselskaber, der har 
valgt at lade enkelte områder stige meget kraftigt, sådan som Movia har gjort 
på Sjælland, hvor blandt andre strækningerne fra Køge og Roskilde til 
København er steget meget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Skriv e-mail og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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